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dzonych i w yw ołał ożywioną dyskusję. 
P rzew odnią m yślą tych ostatn ich  w y
stąpień była pełna realizacja zasady 
kontradyktoryjności w  postępow aniu 
przygotowawczym  w  ram ach  ak tualn ie 
obowiązującej procedury karnej. D y
skutanci, m.in. adw. adw. Ryszard P i- 
w iński, Mieczysław Jurkiew icz, Józef 
Moroz, Ireneusz Bieniaszkiewicz, S ta 
nisław  Mozgawa i Rom an Pyszycki, 
zgłosili pod adresem  przedstaw iciela 
urzędu prokuratorskiego szereg postu 
latów  i wniosków. P ostu la ty  te i w nio
ski były związane z u łatw ieniem  uzy
skiw ania widzeń obrońcy z tymczasowo 
aresztow anym , z możliwością korzysta
nia z a k t postępow ania przygotow aw 
czego w razie konieczności złożenia 
zażalenia na areszt tymczasowy, z 
udziałem  w  czynnościach, k tóre nie d a 
dzą się powtórzyć, z udziałem  obrońcy 
w  eksperym entach śledczych, przesłu
chaniach świadków, biegłych i podej
rzanego, wreszcie z doręczeniem  adw o
katow i odpisu ekspertyzy lub opinii 
biegłych.

P roku ra to r E. Berzyński odpow ie
dział na zgłoszone postu laty  i w nioski 
oraz poinform ował zgromadzonych, że 
realizacja zasady kontradyktoryjności 
zna jdu je  się w  sferze zainteresow ania 
P ro k u ra to ra  G eneralnego. W yraził też 
życzenie dalszego uspraw nienia w spół
pracy  w tej dziedzinie między proku
ra to ram i a adw okatam i.

W następnym  punkcie program u p rze
w odniczący Zespołu W izytatorów  Rady 
adw. Józef Blacha omówił zadania w i
zytacji zespołów w  św ietle regulam inu 
działania oraz w ytycznych naczelnych 
i wojewódzkich organów  adw okatury. 
Na podstaw ie w yników  przeprow adzo
nych w izytacji scharakteryzow ał ró w 
nież pow tarzające się uchybienia w

pracy zespołów, m.in. w  zakresie p ra 
widłowego grom adzenia środków  fi
nansowych na koncie „34”, obowiązku 
właściwego rozliczania i sporządzania 
dokum entacji przy zastępstw ach sub 
stytucyjnych, należytego prowadzenia 
karto tek  ew idencyjnych oraz postępo
w ania przy należnościach nie ściągnię
tych.

Sytuację lokalow ą zespołów na te 
ren ie Izby oraz ak tualne prace inw e
stycyjne Rady, m ające na celu p o p ra 
w ienie w arunków  pracy zespołów, z re 
ferow ał członek Rady adw. Tadeusz 
Fajks.

W ostatnim  dniu konferencji spotkał 
się z adw okatam i lubelskim i prezes 
NRA adw. dr Zdzisław Czeszejko-So- 
chacki, k tó ry  omówił ak tualne  zagad
nienia sam orządu adwokackiego. W 
bezpośredniej rozm owie prezes NRA 
odpowiedział na liczne py tan ia n u r 
tu jące palestrę  lubelską, głównie w 
zakresie prac nad zm ianą taksy adw o
kackiej, zm iany profilu ap likacji oraz 
kw estii podatku od wynagrodzeń, ob
ciążającego nadal adwokatów.

Trzydniow e sympozjum zostało po 
zytyw nie ocenione przez jego uczestni
ków, potw ierdzając tym  sam ym  celo
wość i potrzebę organizow ania podob
nych spotkań. Niezależnie bowiem  od 
niew ątpliw ych korzyści szkoleniowych, 
dało ono możliwość krótkiego oderw a
nia się od ciężkiej i w yczerpującej 
pracy, pozwoliło na m ały odpoczynek 
w  pięknych plenerach zimowego K a
zimierza, a nadto wpłynęło na dalszą 
in tegrację środowiska adwokackiego i 
na większe jeszcze zacieśnienie więzów 
koleżeństwa.

adw. Ferdynand Rym arz

I z b a  ł ó d z k a

1. W y b ó r  d z i e k a n a  R a d y  
A d w o k a c k i e j  w  Ł o d z i  n a  p r e 
z e s a  Z a r z ą d u  O k r ę g u  Z r z e 
s z e n i a  P r a w n i k ó w  P o l s k i c h

w  Ł o d z i .  A dw okat d r Eugeniusz 
A ndrzej Sindlewski, dziekan Rady 
Adwokackiej w Łodzi, został ostatnio 
w ybrany na stanowisko prezesa Za-
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rządu W ojewódzkiego Zrzeszenia P ra 
wników  w  Łodzi.

W ybór adw. dra Eugeniusza Sindlew - 
skiego na tę funkcję je s t wyrazem  
uznania dla działalności społecznej 
adw okatury  łódzkiej w  ram ach  Z rze
szenia. Rada Adwokacka w  Łodzi zło
żyła adw. Eugeniuszowi Sindlew skiem u 
g ratu lacje z rac ji zaszczytnego w yboru.

2. O d z n a c z e n i e  a d w o k a t a  
I z b y  ł ó d z k i e j .  U chw ałą Rady 
Państw a z dnia 14 w rześnia 1977 r.

odznaczony został KRZYŻEM KAW A
LERSKIM  ORDERU ODRODZENIA 
POLSKI członek Izby Adwokackiej 
Łódzkiej A lfred D reszer za udział w  
w alkach z najeźdźcą hitlerow skim  oraz 
za w ybitne zasługi w pracy zawodowej 
i działalności społecznej.

Rada A dw okacka złożyła gratu lacje  
odznaczonem u Koledze.

adw. Juliusz L eszczyński

I z b a  r z e s z o w s k a

1. O k r e s o w a  n a r a d a  k i e r o 
w n i k ó w  z e s p o ł ó w .  W dniu  26 
listopada 1977 r. odbyła się d ruga okre
sowa narada k ierow ników  zespołów 
naszej Izby. W sali posiedzeń Rady 
zebrali się kierow nicy zespołów, w izy
tatorzy, opiekunowie zespołów i człon
kowie Rady, k tórych pow itał dziekan 
adw. S tanisław  Rogoż. G łównym  te 
m atem  narady  była sy tuacja ekono
miczna i kadrow a w  Izbie, problem y 
aplikacji adwokackiej i uposażenia 
aplikantów  adwokackich, a nadto  sp ra
w y finansowe.

Po w stępnych wypowiedziach dzie
kana zabrał głos przewodniczący W o
jewódzkiego Zespołu W izytatorów  w ice
dziekan adw. dr W iesław Grzegorczyk, 
k tóry  poświęcił w iele m iejsca w skaźni
kom ilustru jącym  sytuację ekonom icz
ną zespołów naszej Izby. Mówca s tw ie r
dził, że spadek agend w  całej Izbie 
wynosi około 50°/o w  stosunku do po 
przednich lat, a jeszcze większy notuje 
się na terenie woj. rzeszowskiego. Ta 
sy tuacja doprowadziła do konieczności 
utw orzenia D yżurnych P unktów  Pom o
cy P raw nej w  Strzyżowie oraz w  L e
sku zam iast istniejących tam  poprzed
nio zespołów.

Również w  Leżajsku, w  Ropczycach 
i w  sam ym  Rzeszowie no tu je się po
w ażny spadek agend, a niskie p rzecię t
ne w  niektórych zespołach, jak  np. w  
Mielcu, w skazują na tru d n ą  sy tuację

adw okatury  tego regionu. W icedziekan 
w spom niał rów nież o sy tuacji lokalo
wej, podkreśla jąc osta tn ie osiągnięcie 
Zespołu w  Brzozowie, k tó ry  otrzym ał 
p iękny lokal, oraz Zespołu w  K olbu
szowej, gdzie budu je  się nowy paw ilon 
z przeznaczeniem  dla Zespołu. W ice
dziekan zw rócił rów nież uw agę na 
problem  nadm iernych kw ot zgrom adzo
nych przez n iek tóre zespoły na koncie 
34 i polecił przeprow adzenie rozliczeń 
na tym  koncie do końca roku.

Na zakończenie w icedziekan G rzegor
czyk omówił w yniki w izytacji p rze
prowadzonej w  Radzie przez p rzed 
staw iciela C entralnego Zespołu W izy
ta torów  przy  NRA, m ianow icie w izy
ta to ra  adw. M aja z Katowic.

Z kolei sek re tarz  R ady adw. M ieczy
sław  Cincio poruszył szereg isto tnych 
problem ów  kadrow ych i o rganizacyj
nych, om aw iając szeroko uchw ałę NRA 
podjętą w  spraw ie rozmieszczenia a d 
w okatów  naszej Izby. W edług p lanu  
rozmieszczenia członków Izby w  la tach  
1977—1980, w  pierw szej kolejności 
wzmocnione zostaną liczebnie zespoły 
w siedzibie Sądów W ojewódzkich Izby. 
Tak więc w Przem yślu oraz K rośnie 
przew iduje się po 12 adw okatów  w  ze
spole, a w Sandom ierzu (siedziba Sądu 
W ojewódzkiego w  Tarnobrzegu) — 13 
adw okatów  w  zespole.

Adw. Cincio om ówił rów nież spraw ę 
za trudnien ia em erytów  n a  n iepełnym


